

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB INTERNATIONAL HOTELS Date: 08-04-2021 10:37:54 AM Subject: The formation of the Merger Executive Committee</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية الدولية للفنادق التاريخ: AM 10:37:54 2021-04-08 الموضوع: تشكيل اللجنة التنفيذية للاندماج</p>
<p>To Messrs Jordan Securities Commission</p> <p><u>The Merger between Arab lbt. Hotels, plc and Beaches Co</u></p> <p>The formation of the Merger Executive Committee</p> <p>We refer to our letter no 13/7A/265 dated January 3rd 2021, whereby we informed you that H.E. the Minister of Industry, Trade and Supply has formed a committee to establish the net shareholders rights of Arab International Hotels Co (merging company) & Beaches for Hotels & Spas (The merged company),</p> <p>The said Committee has completed its work , and H.E. the Minister of Industry, Trade and Supply has approved the evaluation report and formed the Merger Executive Committee in accordance with the provisions of Article (230) of the Companies Law.</p> <p>Yours faithfully, Arab International Hotels Bassam F Maayeh Managing Director</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين</p> <p>الاندماج بين الشركة العربية الدولية الفنادق المساهمة العامة وشركة الشواطئ / تشكيل اللجنة التنفيذية للاندماج تحية طيبة وبعد ،</p> <p>اشارة الى كتابنا رقم 265/أ/7/13 بتاريخ 2021/1/3 و جاء فيه موافقة عطوفة مراقب عام الشركات على تشكيل لجنة لاعادة تقدير موجودات ومطلوبات كل من الشركة العربية الدولية للفنادق (الشركة الدامجة) وشركة الشواطئ للفنادق والمنتجات السياحية (الشركة المندمجة) لبيان صافي حقوق الشركاء ، وبعد انتهاء اللجنة من اتمام اجراءات التقييم ، وافق معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين على تشكيل لجنة تنفيذية للاندماج وفقا لاحكام المادة (230) من قانون الشركات الساري المفعول .</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،</p> <p>الشركة العربية الدولية للفنادق بسام فرح معاينة</p> <p>عضو مجلس الإدارة - المدير العام</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Wael hazbon issa hazbon Position: Financial manager</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Wael hazbon issa hazbon المنصب: مدير مالي</p>